
Protokół AO

Z posiedzenia Komisji Rozwoju I Mienia Komunalnego, które odbyło się dnia 

27.06.2012 roku, o godz. 14.30 w Urzędzie Gminy.

W posiedzeniu wzięli udział:

Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka

Pani Edyta Zaręba

Pan Ryszard Klusek

Pan Krzysztof Kłębek

Pan Józef Sobczak

Pan Załęski Aleksander

Pan Tadeusz Stańczak

Pan Tomasz Kostrzewa

I. Pan Załęski otworzył posiedzenie komisji, powitał zebranych i zaproponował 

następujący porządek obrad:

1. Zapoznanie się z postępem budowy systemu dostępu do Internetu na 

terenie gminy,

2. Analiza celowości i zakresu opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego.

3. Sprawy różne i wolne wnioski.

II. Pan Tomasz Kostrzewa poinformował zebranych, że firma DARK-COM II nie 

realizuje umowy na wybudowanie sieci internetowej za udostępnienie części 

nieruchomości na usytuowanie na nich masztów przekaźnikowych. Po dyskusji 

uzgodniono, że następne spotkanie w tej sprawie odbędzie się we wrześniu 

tego roku. Do tego czasu Pan Kostrzewa rozpozna możliwości realizacji systemu 

dostępu do Internetu przez inne firmy.

III. Dotychczasową analizę celowości opracowania planu przestrzennego 

zagospodarowania gminy przedstawił Pan Tadeusz Stańczak. Analiza została 

przeprowadzona na podstawie jednego kryterium -  ilości złożonych wniosków 

o zmianę przeznaczenia gruntów. Na podstawie tej analizy została 

zaproponowane opracowanie planu przestrzennego zagospodarowania dla 

dwóch wydzielonych obszarów gminy obejmujących sześć miejscowości. W  

wyniku dyskusji zebrani zdecydowali o pogłębieniu analizy poprzez naniesienie 

wniosków na plan przestrzennego zagospodarowania i uwzględnienie w 

podjęciu decyzji o zakresie opracowania ilości wydanych przez Wójta decyzji o 

warunkach zabudowy i wniosków o zmianę przeznaczenia działek z rekreacyjnej 

na zabudowę stałą. Następne posiedzenie w tej sprawie odbędzie się we 

wrześniu tero roku.

IV. Wójt Gminy, Pan Tadeusz Bulik poinformował zebranych o przygotowaniach 

do dożynek. Głównym organizatorem dożynek będzie Starostwo wołomińskie. 

Podzielił się też innymi bieżącymi informacjami. Pan Załęski poinformował


